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PROTOKÓŁ  Nr V/11 
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 29 marca  2011 roku 
 

 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach ul. Dubieńska 11, pod 
przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , a zakończono o godz. 1150 

Stan Rady   - 15 
Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 
 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Przywózki Bogusław 
2. Derehajło Teresa    10. Radziwił Agnieszka 
3. Góralczyk Eugeniusz   11. Roszkowski Tomasz 
4. Jakimiuk Anatol    12. Rzepniewski Paweł 
5. Jakubowski Karol    13. Tuszewicki Eugeniusz 
6. Lasecka Danuta    14. Wietoszko Wiesława Teresa 
7. Oliwniak Agnieszka   15. Zienczuk Leszek 
8. Piotrowska Krystyna 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 
3. Korycki Walenty - V-ce Marszałek Województwa Podlaskiego 
4. Sołtysi wsi 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 
prawomocne. Powitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów i pozostałe osoby przybyłe 
na obrady. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty uchwał radni otrzymali, punkt 10 
podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego zostaje zdjęty z 
porządku obrad. Jak już mówiono na komisjach, kredyt ten jest  zaplanowany w uchwale 
budżetowej i w związku z tym nie ma potrzeby podejmowania dodatkowych uchwał. 
Zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany  zmieniony 
porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu obrad  IV Sesji Rady Gminy 
3. Sprawozdanie z działalności GOPS w Boćkach za 2010 rok 
4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2010 rok 
5. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań jednostek kultury 
7. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 
8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych 

"Moje boisko - Orlik 2012" należących do Gminy Boćki 
9. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

na: 
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a) dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 
1746B w miejscowości Krasna Wieś, 

b) dofinansowanie projektu dotyczącego przebudowy układu komunikacyjnego - 
droga Nr 1697B Mień - Rudka - Boćki 

c) sporządzenie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Nr 
1706B od drogi krajowej 19 - Piotrowo Trojany 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
11. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest na lata 2011-2032 
15. Informacja z realizacji uchwały Rady Gminy dotyczącej wyborów sołtysów wsi i 

rad sołeckich 
16. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał 

Rady 
17. Sprawy różne 
18. Interpelacje i zapytania radnych 
19. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 
20. Zamknięcie obrad sesji 

ad pkt 2. 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z IV Sesji był wyłożony do wglądu na 7 
dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał czy są  jakieś 
uwagi lub pytania. Uwag do projektu nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  
przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Gminy „za” – oddano 15 głosów /przyjęto 
jednogłośnie/ . 
ad pkt 3 
Sprawozdanie z działalności GOPS za 2010 rok przedstawiła Pani Tołoczko Barbara 
Kierownik GOPS. Ośrodek wykonuje zadania własne i zadania zlecone, w ramach tych 
działań z pomocy finansowej ośrodka korzystały 143 rodziny o liczbie 535 osób w rodzinach. 
Oprócz świadczeń finansowych ośrodek udziela wsparcia rodzinom w postaci pracy socjalnej, 
mającej na celu pomoc osobom i rodzinom we wzmocnieniu lub odzyskaniu zdolności do 
funkcjonowania w społeczeństwie poprzez pełnienie odpowiednich ról społecznych. W 
ramach pracy socjalnej pomoc otrzymało 95 rodzin o liczbie 304 osób w rodzinach. Ośrodek 
współpracuje z innymi ośrodkami pomocy społecznej, z organami administracji, kościołami, 
policją, sądami, komornikami, służbą zdrowia, organizacjami pozarządowymi, podmiotami 
prowadzącymi działalność gospodarczą, Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii, organami emerytalno-rentowymi, powiatowym urzędem pracy, 
powiatowym centrum pomocy rodzinie. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pani Kierownik. 
Pytań w tym temacie nie zgłoszono. 
/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu? 
ad pkt 4 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
2010 rok  przedstawiła Pani Turkowicz Urszula Pełnomocnik Komisji. Komisja zajmuje się 
prowadzeniem działań związanych z profilaktyką  i rozwiązywaniem problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałanie narkomanii. Źródłem finansowania tych zadań są 
dochody uzyskane z opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Na 
planowane w 2010 roku wydatki w kwocie 53 488 zł wydatkowano 50 382 zł. W 2010 roku 
przeprowadzono 19 rozmów interwencyjno-motywacyjnych z 17 osobami uzależnionymi od 
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alkoholu. Wystąpiono z 7 wnioskami do biegłych sądowych w zakresie wydania opinii w 
przedmiocie uzależnienia od alkoholu. Wystąpiono do Sądu Rejonowego z 4 wnioskami o 
zobowiązanie do podjęcia leczenia odwykowego. Dofinansowano pobyt 4 dzieci na koloniach 
z programem terapeutycznym oraz pobyt 10 osób  na warsztatach profilaktyczno-
muzycznych. W szkołach prowadzone były konkursy i warsztaty profilaktyczne dla 
młodzieży. 
Następnie głos zabrał Pan Dworakowski Sławomir - zapytał kto wchodzi w skład GKRPA i 
stwierdził, że komisja nie w pełni wywiązuje się ze swoich zadań, działania komisji nie są w 
pełni realizowane. Widać to na przykładzie ostatniej dewastacji na cmentarzu, nikt trzeźwy 
nie poszedł tam i tego nie zrobił, musiał to być ktoś pod wpływem alkoholu bądź narkotyków. 
Druga sprawa to stójki spożywające piwo w sklepie. Klienci nie mogą spokojnie dokonać 
zakupów, ponieważ utrudniają spożywający alkohol i na dodatek kierują nie stosowne słówka 
i uwagi. Czy Komisja wie o tym i czy dokonuje kontroli sklepów,  pod względem właściwej 
sprzedaży i spożywania alkoholu. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Pełnomocnik, podała skład osobowy komisji, następnie 
poinformowała, że aby dokonać kontroli zgodnie z ustawą należy ją wcześniej zapowiedzieć,  
w którym dniu i o której godzinie zostanie przeprowadzona, taka kontrola nie ma sensu, 
ponieważ właściciel sklepu w oznaczonym terminie będzie przestrzegał zasad i porządku. 
Komisja prowadzi działania poprzez profilaktykę, udziela wsparcia i porad tam gdzie 
występuje problem alkoholowy bądź narkomania. 
Więcej pytań nie zgłoszono.  
/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu? 
ad pkt 5 
Ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010 rok zapoznał Wójt Gminy i Skarbnik 
Gminy. Wójt nadmienił, że rok ubiegły był trudny, mieliśmy do wykonania wiele zadań, z 
planowanego załącznika inwestycyjnego zrealizowano wszystko oprócz remontu hydroforni, 
który będzie realizowany w tym roku. W ciągu roku budżet po stronie dochodów został 
zwiększony o ponad 2 mln zł. Stan zadłużenia gminy na koniec 2010 roku wynosił około 5,6 
mln zł. Wypracowano wolne środki  1 mln 92 tys zł. Wydatki budżetowe zrealizowano w 83 
%  i stanowiły one kwotę 15 mln 14 tys zł. Na inwestycje drogowe wydatkowano 3 mln 230 
tys zł. Wykonano ulice Grunwaldzką, Krótką i Kątową o długości 1140 mb na kwotę 810 tys 
zł - zadanie zakończone, wykonano projekt budowlany i 140 m ulicy Akacjowej 95 tys zł - 
zadanie nie zakończone, opracowano dokumentację projektową i położono asfalt 2006metrów 
na ulicy Polnej, opracowano dokumentację i położono asfalt 825 m na odcinku drogi gminnej 
do wsi Siekluki - 210 tys zł, dokonano remontu ulicy we wsi Dziecinne 822 m - 238 tys zł, 
przebudowano odcinek 3441 mb drogi gminnej do wsi Pasieka i 3620 mb drogi gminnej 
Kolonia Andryjanki - Sielc. Inwestycja pod nazwą Rewitalizacja centrum miejscowości Boćki 
wykonana została za kwotę 600 tys zł, przebudowano nawierzchnię części ulicy Plac Armii 
Krajowej, ułożono krawężniki i kostkę kamienną. Wybudowano boisko Orlik i przebudowano 
boisko szkolne i budynek gospodarczy. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań brak. 
/Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 
ad pkt 6 
       Pani Marta Tymińska  Dyrektor odczytała sprawozdanie z  działalności GOK za 2010 
rok. Poinformowała m.in. o podstawowych zadaniach jakie należą do działalności Ośrodka 
Kultury oraz o imprezach jakie odbyły się w 2010 roku i o poniesionych wydatkach i 
dochodach. Ośrodek Kultury nie jest jednostką dochodową, mimo to pozyskał kwotę 37 tys zł 
za wynajem sali na różne spotkania, szkolenia i zebrania. kontynuowano remonty świetlic 
wiejskich w Piotrowie Trojany, Nurcu, Sielcu, Wiercieniu, w GOK, CKT, do Świetlicy we 
wsi Krasna Wieś zakupiono krzesła. 
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      /Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 
 Pani Teresa Modzelewska  odczytała sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki 
oraz z wykonania planu finansowego za 2010 rok. Ponadto biblioteka organizuje obsługę 
dziennikarską związaną z życiem społecznym, kulturalnym i religijnym gminy Boćki, 
zamieszczając informacje w lokalnych gazetach i na stronie internetowej Urzędu Gminy. 
      /Sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 

 Pani Skarbnik Gminy powiedziała, że radni są zapoznani ze sprawozdaniami jednostek 
ponieważ  otrzymali je na piśmie łącznie z zawiadomieniem na posiedzenie, a  dodatkowo 
Kierownicy  szczegółowo omówili na dzisiejszym posiedzeniu. Wobec powyższego Skarbnik  
przystąpiła do omawiania projektu uchwały zatwierdzającej roczne sprawozdania finansowe 
Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/20/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2010 rok 
- podjęta jednogłośnie  (za - oddano 15 głosów) 

 
ad pkt 7 
Głos zabrał Wójt Gminy powiedział, że zmiana statutu GOK związana jest z wprowadzeniem 
nowych zadań, a mianowicie dopisuje się sprawowanie nadzoru nad boiskiem Orlik, do 
obowiązującego statutu dodaje się sport tj. upowszechnianie i organizowanie sportu, kultury 
fizycznej, rekreacji i turystyki z wykorzystaniem urządzeń i obiektów sportowych na terenie 
gminy. Ponadto do zdań GOK będzie należało organizowanie imprez rekreacyjno-sportowych 
o charakterze masowym, oraz współdziałanie z mieszkańcami i podmiotami i innymi osobami 
prawnymi działającymi w zakresie kultury, sportu, turystyki i rekreacji. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/21/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie nadania 
statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Boćkach 
- podjęta jednogłosnie "za" oddano 15 głosów 
 
ad pkt 8 
Pan Wójt powiedział, że mamy oddane do użytku boisko Orlik, teraz trzeba uchwalić 
regulamin korzystania z tego boiska. Boisko otwarte będzie w godzinach popołudniowych, w 
soboty i niedziele, zgodnie z ustalonym harmonogramem. Administratorem będzie Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury. Zajęcia sportowe dla szkół będzie prowadził i nadzorował 
właściwy dla danej grupy nauczyciel wychowania fizycznego. Zajęcia sportowe będą 
koordynowane i nadzorowane przez animatora sportu. Boisko będzie dostępne dla 
wszystkich, a korzystanie z niego będzie również bezpłatne. 
Głos zabrał Pan Tomasz Roszkowski, zapytał czy to znaczy, że dla przyjezdnych też będzie 
za darmo, jeżeli przyjedzie obcy klub np z Siemiatycz i będzie chciał rozegrać mecz, to mu 
udostępniamy za darmo? 
Pan Wójt odpowiedział, że tak, takie są zasady Orlików, kosztowało 1 mln zł i są to środki 
unijne i środki Ministerstwa Sportu i Turystyki, gmina nie poniosła wydatków,  teraz 
utrzymanie należy do gminy, koszt energii elektrycznej, granulaty itp.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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Uchwała Nr V/22/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie ustalenia 
Regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych "Moje boisko - Orlik 2012" 
należących do Gminy Boćki. 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
W tym momencie na obrady Sesji przybył  Wicemarszałek Województwa Podlaskiego Pan 
Walenty Korycki.  
Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Panu Marszałkowi. 
Pan Walenty Korycki, podziękował za głosy, jakie otrzymał w czasie wyborów 
samorządowych. Powiedział, że do jego zakresu  obowiązków należą zadania infrastruktury i 
ochrony środowiska. Gmina Boćki dotychczas była liderem korzystania ze środków unijnych 
przydzielanych przez Urząd Marszałkowski. Pokończyły się środki unijne na budowę dróg, są 
jeszcze na zielonych technologiach i tu można ubiegać się o dotacje.   Najbliższe zamierzenia 
Pana Marszałka to scalenie gruntów na wsi Siekluki, zapewnienie powszechnego dostępu do 
internetu szerokopasmowego, kolektory słoneczne solary, przydomowe oczyszczalnie 
ścieków, budowa i modernizacja dróg w województwie. Pan Marszałek zamierza wybudować 
8,5 km drogi od krajowej 19 od wsi Knorydy do nowo powstałej na obrzeżach Orli fabryki 
IKEI. Fabryka będzie zatrudniała około 2 tys pracowników, dobowa przepustowość to wjazd 
250 ciężarówek z surowcem i tyle samo wyjedzie z gotowym materiałem. Nowo 
wybudowana droga skróci dojazd do fabryki i jednocześnie  odciąży  miasto Bielsk Podlaski. 
Pan Wójt powiedział, że dobrze się składa, ponieważ gmina Boćki będzie prowadziła 
działania  z ochrony środowiska , a to wiąże się  z programem  i zakresem działania Pana 
Marszałka. Gmina zamierza skorzystać z projektu  i składa wniosek w pierwszej kolejności na 
usuwanie azbestu, budowę oczyszczalni przydomowych i kolektorów słonecznych. Będziemy 
ubiegać się o środki ze "schetynówki" na budowę ulic na osiedlu przy cmentarzu.Od miesiąca 
maja wchodzimy w selektywna zbiórkę odpadów stałych. Scalenie gruntów w obrębie wsi 
Siekluki, melioracje gruntów w obrębie trzech wsi.  Pan Wójt zwrócił się z pytaniem do Pana 
Marszałka, czy  jest możliwość oczyszczenia rzeki Nurzec. 
Pan Marszałek odpowiedział, że tak, będzie można oczyścić rzekę, ponieważ Dyrektor 
WZMiUW Pan Robert Żyliński złożył wniosek, który zakwalifikowano i przyznano środki na 
regulację rzek. 
W dalszym ciągu czynione są starania budowy lotniska w Białymstoku, ponieważ lotnisko to 
jest okno na świat. Na razie budowa ponownie została wstrzymana, ze względu na opinię 
dotyczącą lotu ptaków,  okazało się że w tym regionie mieszka pewien gatunek ptaków, które 
przelatują nad miejscem planowanej budowy lotniska.  
ad pkt 9 
Pan Wójt powiedział, że Starostwo Powiatowe w br będzie budowało drogi powiatowe na 
naszej gminie, z dróg tych korzystają mieszkańcy gminy, Starostwo prosi o udzielenie 
pomocy finansowej, jeżeli my nie dofinansujemy to będą budować w tych gminach które 
dofinansują. Chodzi o dofinansowanie w kwocie 250 tys zł zadania inwestycyjnego 
"przebudowa drogi powiatowej we wsi Krasna Wieś",  kwoty 100 tys zł na roboty drogowe 
na odcinku Solniki - Boćki jest to zadanie pod nazwą "przebudowa układu komunikacyjnego 
Mień Rudka Boćki" ,  oraz kwoty 40 tys zł na wykonanie dokumentacji technicznej na 
przebudowę drogi powiatowej do wsi Piotrowo Trojany. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/23/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu dotyczącego 
przebudowy drogi powiatowej Nr 1746B w miejscowości Krasna Wieś  
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
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Uchwała Nr V/24/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu dotyczącego 
przebudowy układu komunikacyjnego - droga Nr 1697B Mień - Rudka - Boćki 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
 
Uchwała Nr V/25/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na sporządzenie dokumentacji technicznej na 
przebudowę drogi powiatowej Nr 1706B od drogi krajowej 19 - Piotrowo Trojany 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
 
ad pkt 10 
Pan Wójt powiedział, że temat nabycia nieruchomości we wsi Starowieś jest znany 
wszystkim, mówiono na komisjach i poprzedniej Sesji, sprawa ciągnie się jeszcze od 
poprzedniej kadencji Rady Gminy, która to w związku upływem swojej kadencji nie chciała 
podejmować decyzji i zostawiła do załatwienia nowym radnym. Przypomniał, że chodzi o 
nabycie na rzecz gminy niezabudowanej nieruchomości we wsi Starowieś o pow. 0,56 ha za 
kwotę 10 tys zł. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/26/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości 
- podjęta większością głosów "za" oddano 14 głosów, przeciw - 0,  wstrzymał się - 1 głos. 
 
ad pkt 11 
Pan Wójt zabierając głos  powiedział, że on jest zwolennikiem tworzenia funduszu sołeckiego 
ale jeszcze gminy nie stać na dzielenie i rozdrabnianie środków. W gminie kwota odpisu 
wynosiłaby ok. 200 tys zł, za kwotę tę w całości można zrobić na przykład dobry kawałek 
drogi, natomiast po jej podzieleniu na 36 części zrobi się nie wiele. Ponadto sołectwo może 
przeznaczyć środki tylko na określone cele. Na zebraniu wiejskim mieszkańcy podejmują 
uchwałę i wnoszą do Wójta wniosek o przyznanie środków na realizacje przedsięwzięcia, 
które jest zadaniem własnym gminy i służy poprawie warunków życia mieszkańcom i jest 
zgodne ze strategią rozwoju gminy. Wniosek powinien zawierać wskazanie przedsięwzięcia 
przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa wraz z oszacowaniem kosztów i z 
uzasadnieniem. Wójt wniosek rozpatruje, czy jest zgodny z przepisami ustawy i go przyjmuje 
lub odrzuca,  procedura jest skomplikowana i sołectwa same nie poradzą potrzebna będzie 
pomoc ze strony urzędu. 
Pan Wójt proponował aby na 2012 rok radni nie wydzielali funduszu. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/27/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie nie wyrażenia 
zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku 
- podjęta większością głosów "za" oddano 13 głosów, przeciw - 0,  wstrzymało się - 2 głosy. 
 
ad pkt 12 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy, powiedziała że uchwałę podejmujemy w związku 
z wprowadzanymi zmianami w deficycie budżetowym. Wprowadza się zmiany w załączniku 
Nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Boćki na lata 2011-2014 wraz z prognozą 
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2018" w części dotyczącej 2011 roku. 
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Wprowadza się również zmiany w załączniku Nr 2 uchwały "Wykaz przedsięwzięć 
realizowanych w latach 2011-2014". Zaktualizowano przedsięwzięcie pn "Klub 
Przedszkolaka Bociek" wprowadzając kwotę 1931 zł jako pozostałość środków z budżetu UE 
w roku 2010, oraz w przedsięwzięciu pn. "Budowa Regionalnego Centrum Kultury w 
Boćkach" wprowadzono kwotę 50 tys zł z przeznaczeniem na sporządzenie dokumentacji 
budowlanej. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/28/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2011-2014 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2018 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
 
ad pkt 13 
Projekt uchwały omówił Wójt Gminy. Zwiększenia planu dochodów i wydatków dokonuje 
się w związku z otrzymaniem ostatecznych kwot dotacji celowej na realizację zadań 
bieżących w zakresie pomocy z dożywianiem. Otrzymaniem dotacji na realizację zadań 
zleconych na przeprowadzenie Narodowego Spisu Powszechnego. Otrzymaniem promesy na 
realizację zadania "Przebudowa systemu dróg gminnych zniszczonych przez powódź" oraz 
zwiększenie rocznej kwoty ogólnej subwencji oświatowej. 
Zwiększa się wydatki budżetowe na: pomoc finansową dla Powiatu Bielskiego, na zadanie 
inwestycyjne przebudowy dróg gminnych zniszczonych przez powódź, na przebudowę ulicy 
Nowe Osiedle w Bockach, na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Remont 
świetlicy Piotrowo Krzywokoły, zatrudnienie trenera sportu, promocje gminy, realizacje 
projektu Klub Przedszkolaka. W związku z realizacją zadań dokonuje sie przeniesień na 
zakup działki rolnej we wsi Starowieś, zakup słupów oświetleniowych, wykonanie 
dokumentacji na "Regionalne Centrum Kultury w Bockach, zwiększenie dotacji dla GOK, 
wypłatę dodatkowego wynagrodzenia pracownikom robót publicznych.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/29/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2011 rok 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
 
ad pkt 14 
Głos zabrał Wójt Gminy powiedział, że uchwała ta ma służyć do przystąpienia do programu o 
usuwanie azbestu. Gmina będzie składała wniosek o dofinansowanie, ponieważ WFOŚiGW 
w Białymstoku w latach 2011-2012 planuje sfinansować w 100% zadania z zakresu usuwania 
azbestu. W naszej gminie zgłosiło się około 300 rolników chętnych do przystąpienia do tego 
programu. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Uchwała Nr V/30/11 Rady Gminy Boćki z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Boćki 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 15 głosów 
 
ad pkt 15 
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Pan Wójt zapoznał z informacją na temat przebiegu wyborów sołtysów, powiedział że 
uczestniczył w 34 zebraniach, a właściwie w 35 ponieważ w sołectwie Boćki I 
przeprowadzono dwa zebrania wyborcze. W dwóch wsiach nie był na wiejskim zebraniu, 
ponieważ w tym dniu  musiał być obecny w innym ważnym miejscu, zebrania przeprowadził 
Pan Sekretarz Gminy. Frekwencja ogólna na wiejskich zebraniach wyborczych w gminie 
stanowiła 24%. Najwięcej mieszkańców - 49 %  uczestniczyło w zebraniu w sołectwie 
Kolonia Boćki, następnie Skalimowo - 44,12%, Siekluki - 41,82% i Szeszyły - 40,5%. 
Najniższą frekwencję poniżej 10% stanowiły mieszkańcy sołectw: Boćki II - 7,7%, Wojtki - 
8,34%, Boćki III - 9,3%.  W sołectwie Boćkach I - 11,53%, w sołectwie Olszewo - 12,4%.    
W pozostałych sołectwach frekwencja wynosiła od 15% do 36%.   
Na stanowisku sołtysa wybranych zostało 11 kobiet i 25 mężczyzn. Funkcję sołtysa będą 
sprawowały kobiety w następujących wsiach: Wojtki, Skalimowo, Jakubowskie, Siekluki, 
Siedlece, Wandalin, Nurzec, Bystre, Andryjanki, Sielc, Boćki I. 
W bieżącej kadencji nastąpiła zmiana sołtysa w 10 sołectwach tj: Wojtki, Skalimowo, 
Kolonia Andryjanki, Jakubowskie, Śnieżki, Nurzec, Bystre, Andryjanki, Bocki I, Sielc. 
Po raz pierwszy funkcję sołtysa będzie pełniło 10 sołtysów. 
Natomiast Pan Wołosik Aleksy ze wsi Pasieka i Pan Aleksander Kondraciuk ze wsi Krasna 
Wieś pełnią funkcję sołtysa najdłużej 11 kadencję. 
W czasie kampanii wyborczej  mieszkańcy zgłosili listę potrzeb. Część wniosków wymagała 
wyjaśnień, których udzielono w trakcie zebrań, inne zaś wymagają realizacji z którymi wiążą 
się nakłady finansowe. 
Największą grupę (51) co do wielkości zgłoszonych wniosków stanowiły wnioski dotyczące 
modernizacji i poprawy przejezdności dróg gruntowych i gminnych, oraz przebudowy bądź 
remontów przepustów i ulicy we wsi. 
Drugą grupę co do wielkości stanowiły wnioski w sprawach remontów świetlic wiejskich 
(14), oraz inne pojedyncze problemy utrudniające życie mieszkańcom. 
Obecnie radni muszą zastanowić się które  wnioski wymagają najpilniejszej potrzeby ich 
realizacji i zabezpieczyć środki na ich realizację. 
Pan Wójt poinformował sołtysów, że w dniu 6 kwietnia br odbędzie się szkolenie sołtysów. 
 
ad pkt 16 
Pan Wójt poinformował o realizacji uchwał Rady Gminy oraz o działalności w okresie 
międzysesyjnym. Prowadzone były działania omawiane już w tematach powyżej, dotyczyły 
między innymi rozeznania i organizacji  budowy oczyszczalni przydomowych, usuwania 
azbestu, selektywnej zbiórki odpadów, budowy kolektorów słonecznych. 
ad pkt 17 
Sprawy różne 
Pan Wójt powiedział, że Gmina Boćki, współpracuje z gminą Jaszuny położoną na Litwie. 
Wójt tamtej gminy zwrócił się do mieszkańców gminy Bocki aby udzielili pomocy 
finansowej siedmioosobowej rodzinie z ich gminy, dla której spłonął dom. Po zakończonych 
obradach Pani Teresa Derehajło zbierze pieniążki, kto będzie mógł niech  się dołoży. 
Planowany jest wyjazd naszych sołtysów do Jaszun, a oni  z  kolei przyjadą do Bociek, żeby 
zobaczyć nasze życie gospodarcze i kulturalne.  
Pan Wójt odczytał i wręczył podziękowania od Szkolnego Koła Wolontariatu Caritas przy 
Zespole Szkół w Boćkach, radnym i sołtysom którzy na poprzedniej Sesji zrobili składkę i 
przekazali środki finansowe na działalność związaną z potrzebami Koła. 
 
ad pkt 18 i 19 
1. Tuszewicki Eugeniusz - zam Torule, dokonać naprawy na drodze Torule - Burchaty 
drewnianego mostu na rzece Czarnej. 



 9 

Pan Wójt odpowiedział, że wniosek przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ to 
należy do ich zakresu robót. 
Pan Wójt poinformował radnych i sołtysów, żeby wszystkie sprawy dotyczące napraw i 
remontów dróg gminnych na bieżąco zgłaszali do Pana Piotra Szymczuka prowadzącego 
sprawy drogownictwa. 
ad pkt 20 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął obrady V Sesji Rady Gminy. 
Protokółował: 
Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy 
Krzysztof Bazylewski 

 
 


